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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Írásbeli választ igénylő kérdés

Dr. Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok feltenni dr.
Fellegi Tamás fejlesztéspolitikáért felelős miniszter úrnak

„Miért van szükség több milliárdos tanácsadói szerz ődésre a Nemzeti Fejlesztés i
Ügynökségnél?”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

2010. decemberében műszaki, jogi és szakmai tanácsadásra írt ki közbeszerzés i
eljárást a Nemzeti Fejlesztési Ügynökség . A közbeszerzés ajánlati dokumentációj a
szerint az NFÜ az Új Magyarország Fejlesztési Tervvel kapcsolatos EU-s támogatás ú
projektekre vonatkozó feladatok szervez ki . Az ajánlattételi felhívásra csupán egyetle n
ajánlat érkezett a PD Konzorcium nevű cégcsoport részéről . Ennek ellenére az NF Ü
nem habozott megkötni a példátlanul magas, 2 milliárd forint összeg ű szerződést az
egyedüli indulóként végül nyertes konzorciummal .

Mindez azért meglep ő, mert Orbán Viktor miniszterelnök úr, 2010 . júniusi parlamenti
beszédében — amikor meghirdette a 29 pontos gazdasági akciótervét — 17 . pontként a
külső megbízások és feladatkiszervezések teljes körű felülvizsgálatát hirdette meg ,
mely intézkedésekből mintegy 120 milliárd Ft megtakarítását várta . Alig telt e l
azonban néhány hónap és a miniszterelnök parlamenti beszédében elhangzottakat



figyelmen kívül hagyva a Nemzeti Fejlesztési Ügynökség máris kiszervezne egy 2

milliárd forint értékű munkát .

A másik érdekessége az ügynek, hogy a szerződést éppen azon a napon kötötték meg,
amikor megjelent a kormány közel 250 milliárd forintos megszorításáról szól ó

kormányhatározat.

Mindezekre figyelemmel kérdezem miniszter urat :
1. Miért hagyta figyelmen kívül a Nemzeti Fejlesztési Ügynökség a

miniszterelnök akciótervét?
2. Erkölcsileg elfogadhatónak tartja, hogy egyetlen cég ajánlatából válasszák ki a

győztest?
3. Amikor ilyen jelentős mértékű megszorításra kerül sor, akkor elfogadhatónak

tartja, hogy 2 milliárdért forintért kössenek szerződés?
4. Kik a tagjai a PD Konzorciumnak?
5. Melyek azok a feladatok, amelyeket csak a konzorcium tud ellátni és az NF Ü

munkatársai nem?
6. Mekkora időtávra kötötték meg a szerződést?

Megtisztelő válaszait megköszönöm !

Budapest, 2011 . február „Z

Tisztelettel:

Jo~
Varju László

MSZP
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